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Referat fra Bestyrelsesmøde 31. oktober 2024 kl. 18.30 
 
Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter  
Formand: Lone Nielsen      
Næstformand: Tina Kaspersen   
Kasserer: Stig Norgaard     
Sekretær: Vibeke Lassen – Afbud     
Bestyrelsesmedlem: Maria Kristensen – udtrådt             
 
1. Suppleant: Dannie Brøndby – Afbud     
2. Suppleant: Cecille Holme Lindegaard 
  
         Godkendelse af dagsorden. – dagsorden godkendt  

 

1. Underskrivelse af tidligere referater – bliv ikke underskrevet nogle referater, da der var afbud fra 
Vibeke, dog sendes referaterne videre til hjemmesiden og de underskrives ved næste møde.  

 

Maria har valgt at trække sig fra bestyrelsen og udtræde -  Danny træder ind i bestyrelsen som 
bestyrelsesmedlem - Vi takker Maria for hendes indsats  

 

2. Nyt fra Alle: Der skal lukkes for vandet – Tina får Kim til at tømme vandvarmen i kiosken  
Høper kurset gik godt og der var stor tilslutning  
Mette og Linda Jensen vil i samarbejde med Lisbeth går ind i sponsorudvalget. 
Bagedysten er desværre aflyst og der efterlyse ideer til, hvordan vi kan få samlet juniorryttere – 
måske det skal være en teamdag med hest/pony  
Julemarked den 24. november – der kunne vi godt bruge et par stande til eller nogle som vil sælge 
juletræ  

 
3. Økonomi – det ser fornuftig ud – vi afventer priser på nyt flis mv. til ridehusbunden,  for den skal 

havde noget nyt i år 
  

4. Klubmester fællesbestemmer og regler  - der blev aftalt på udvalgsmøde at, hver udvalg 
indsender deres regler inden den 31-12 også tager vi det op på vores strategi Bestyrelsesmøde 
lørdag den 4. januar 2025 

 

5. Medlemsmøde den 7. november 2024 – der er sendt indkaldelse ud og vi håber mangen møder 
op – bestyrelsen mødes kl 18. og gør klar 

 

6. Arbejdsdag – Vi fik taget lamper ned og alle knokle og om søndagen fik de fremmødet gjort 
ridehuset vinter klar.  

 
7. Udvalgs møde, der var stor enighed om at afholde fællesstævner, da det vil give en bedre 

stemning på stævnepladsen og kiosken kunne få en god omsætning. Der blev talt meget for en 
fælles fest i forbindelsen med klubmesterskabet. 

 
8. Eventuelt 
 

9. Næste ordinære mødedato, den 21. november kl 18.30 
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